

now returned after a most successful mission and the negotiations could be renewed. In the meantime he could inform the House that the Department of Inland Revenue had been most successfully managed by the Postmaster-General, who attended to these additional arduous duties during the whole of the winter, though at great personal loss and labour. The interests of the public service in this respect had not, therefore, suffered in any way. The thing, of course, could not be carried on, and it was the intention of the Government to fill up the vacancy, and place a responsible man at the head of the Department. As to the proportional representation of the Provinces in the Cabinet, his honourable friend would remember that it was stated by the Government during the first session that these matters, the formation of the Government, division of the offices, &c., were of necessity experimental, and this was the case yet. In the event of the absorption of the great North-West and Newfoundland into the Dominion, new duties and responsibilities would be involved, and very probably a re-adjustment of the different heads of the Departments. But he had no doubt that within the limits of a legitimate opposition, the Government would be supported in any efforts they might make to administer the new state of affairs. As to Mr. Howe, he (Sir John) hoped the people of Hants would soon enable that hon. gentleman to explain his own position on the floor of the House.

Hon. Mr. Holton thanked the Minister of Justice for his full and explicit information. It would be unusual and inconvenient to debate at that moment the policy involved in the explanations; but there was just one point more that ought to be explained. The Minister of Justice said in the course of his explanations, that negotiations had been entered into with the view of filling the vacant offices before the two members of the Cabinet went to England. As a matter of courtesy, the House was entitled to know what direction these negotiations took, and why they did not go on. Having been informed that negotiations had been entered into, the House was entitled to know all about them.

Sir John A. Macdonald said that at the proper time a full and frank explanation would be given. The negotiations ought never to be stated until they came to a result.

appelés à se rendre en Angleterre. Ils sont maintenant de retour après une mission accomplie avec succès et les négociations reprendront reprendre. Dans l'intervalle, on peut informer la Chambre que le ministère du Revenu national a été dirigé avec succès par le ministre des Postes qui a consacré beaucoup de temps à ce surcroît de travail ardu durant tout l'hiver bien que cela ait dû être fait à son détriment personnel. L'intérêt du public à cet égard n'a donc pas souffert de quelque façon que ce soit. Il n'est pas question, bien sûr, de continuer ainsi, et le Gouvernement a l'intention de remplir ce poste et de nommer un homme responsable à la tête de ce ministère. Pour ce qui est de la représentation proportionnelle des provinces au sein du Cabinet, les députés se souviendront que le Gouvernement a déclaré au cours de la première session que les questions suivantes, notamment la formation du Parlement, la répartition des postes, etc., en étaient nécessairement à un stade expérimental et qu'il en est toujours ainsi. Si les Territoires du Nord-Ouest et Terre-Neuve devaient se joindre au Dominion, de nouveaux devoirs et responsabilités seraient impliqués et il faudrait s'attendre très probablement à un remaniement ministériel visant tous les divers chefs des ministères. Néanmoins, il est assuré que l'opposition appuiera le Gouvernement dans la limite du possible dans tous ses efforts pour faire face aux conditions nouvelles. Pour ce qui est de M. Howe, Sir John A. espère que les commentants de Hants permettront bientôt à ce député d'expliquer sa propre position à la Chambre.

L'hon. M. Holton remercie le ministre de la Justice de ses renseignements complets et explicites. Il serait inhabituel et inopportun de débattre en ce moment la politique impliquée dans ces explications; mais il y a simplement un autre point qu'il se doit d'expliquer. Le ministre de la Justice a dit, au cours de ses explications, qu'on avait mené des négociations en vue de remplir le poste vacant avant que les deux membres du Cabinet ne se rendent en Angleterre. Par courtoisie, la Chambre a le droit de connaître dans quel sens les négociations ont été menées et pourquoi elles ne se sont pas poursuivies. Ayant été informé qu'on avait entamé des négociations, la Chambre a maintenant le droit d'en connaître tous les détails.

Sir John A. Macdonald dit qu'au moment approprié, il donnera une explication complète et franche de la situation. Il ne servirait à rien de faire des déclarations sur ces négociations avant qu'elles n'aboutissent.